
 

 

 

Ågerup og Omegns Landsbyråd 

As+jcp1. juni 2025 

 

Bestyrelsesmøde torsdag den 22. maj kl. 19.00-21.00 hos Anita 
Til stede: Jens, Mette, Irene, Julie, Taghrid, Anita og Tobias 
Afbud: Ingen 
 
Referat 
 
1. Velkommen til Julie og Tobias 

Navnerunde og kort præsentation 

2. Valg af ordstyrer  

Anita 

3. Valg af referent  

Anita  

4. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

5. Opfølgning på seneste møde, jf. https://www.aaol.dk/bestyrelse. Bilag 

Ved Jens 

Det vi havde aftalt, er gjort. Det er skønt, at lyset på Å’et virker. Julie tænker det er dejligt Å’et er der 

så man kan henvende sig til hinanden. 

 

6. Konstituering af bestyrelsen 

Kasserer. Hidtil Mette Det er det fortsat 

Referent: Hidtil Anita Det er det fortsat 

Aktivitetsudvalg: ca. 2 møder om året. Hidtil Irene. Der er flere medlemmer, der er med i forskellige 

aktiviteter. Julie vil gerne være med, øvrige fortsætter 

Trafikudvalg: ledig (var Esben) Jens, Irene, Anita tager til årsmøde med Kommunen. Underudvalg: 

cykelsti langs Slæggerupvej - Irene og Anita 

Mette spørger til eksproportion ved den planlagte cykelsti mod Østrup. Der var 4 lodsejere, der ikke 

kunne arrangeres en frivillig aftale med.  

Kildemoseparkudvalget: Hidtil Jens og Irene. Det er det stadig, det drejer sig om at rydde op og holde 

lidt øje med parken. Julie og Tobias vil gerne være med til at rundere parken. Det kommer ud på 

mail. 

 

Rekruttering af nye medlemmer: Omdøbes til synlighedsudvalg: facebookopslag … pdf-fil oversigt 

over arrangementer fysisk på Å’et, evt. opdatering af hjemmesiden med link fra Facebook. Lad os 

gøre opmærksom på fordelene, så det ikke ses som velgørenhed. Lad os have en generel diskussion 

af, hvad der ikke må lægges op.  Julie og det menige medlem Claus og Anita støtter op. Der er et 

økonomisk råderum til plakater mm. Anita indkalder til et møde. 

Etnisk forum: Det er flere aktiviteter i samarbejde for både oprindelige danskere og nydanskere 

kreadag, minijul, Salvadparken, affaldsindsamling: Irene, Taghrid, Anita fortsætter. Der nedsættes ad 

hoc udvalg når der skal laves en aktivitet 

7. Opfølgning på generalforsamling. Referatet er godkendt og lagt på 

https://www.aaol.dk/generalforsamlinger 

https://www.aaol.dk/bestyrelse
https://www.aaol.dk/generalforsamlinger


En ide er at arbejde for noget biodiversitet på kirkens jord. Menighedsrådsformanden Christian går 

videre med idéen og et forslag om samarbejde med Himmelev Skov. Landsbyrådet vil gerne gå med i 

et borgermøde. 

Eid- fest planlægges i Etnisk Forum. Den der kommer efter ramadanen, er den store og den vi går 

efter. . Vi går efter at holde den ca. en uge efter ramadanen slutter. Dato beslutter Irene og Taghrid 

inden minijul, så vi kan nævne en dato til alle.  

Hvordan kan vi belønne de blivende bestyrelsesmedlemmer? Vi kunne gå ud for at spise sammen en 

gang om året - vi kan fra gang til gang tale om, hvor det skal være. 

 

8. Forventningsafstemning. Hvem vil hvad, hvordan og hvor meget? 

Jens: det er sjovest, når der sker noget nyt, mens det rutineprægede som at indkalde til møder mere 

er pligtarbejde. Julie foreslår Doodle, når vi har brug for en mødedato. Facebooklæserne er flest 

yngre kvinder 

Mette: Jeg vil gerne hjælpe med regnskabet og jeg vil gerne være en del af fællesskabet. 

Irene: Jeg vil også gerne være en del af fællesskabet, det er rart at møde nye mennesker. Det er sjovt 

med nye ideer. 

Julie: Få mere gang i Ågerup, mere liv, flere til arrangementerne. Jeg kan godt lide naturen, børn og 

så vil jeg gerne være med til at gøre landsbyrådet mere synligt. Jeg vil gerne bidrage med at være en 

yngre kvinde i landsbyrådet. 

Taghrid: Jeg vil gerne være med i fællesskabet med de oprindelige danskere og inddrages så jeg er 

med i Ågeruplivet. Det er der mange nydanskere i området, der gerne vil. 

Anita: Jeg vil gerne være med til at inddrage flest mulige i vores fællesskab. 

Tobias: Vil gerne være med til at tage beslutninger. Jeg har gode tekniske kompetencer, jeg vil gerne 

bidrage med dem. 

 

9. Skal vi stå i socialt kompas, https://roskilde.socialkompas.dk/ ? Den nye database over Roskilde 

Kommunes frivillige sociale tilbud. Hvis ja, hvem tager affære? Jens kontakter Anita og fortæller det 

der skal til. 

 

10. Orientering fra formanden og nedsatte arbejdsgrupper 

a. Formand og næstformand 

- Præsentation af Landsbyrådet for Åbakken III Anita og Irene præsenterede 

- Møde med Veje og Grønne Områder er præsenteret for generalforsamlingen 

Aftale med Lindebjergskolen Thomas at vi holder fest i Kildemoseparken lørdag d. 6. 9. Irene 

og Jens tager teten. 

Vi har ikke søgt noget fra Brugsforeningen i denne ombæring 

Hvordan vil vi deltage i sportsfesten? Besked til Julie inden 11.6 (Jens). 

b. Trafikudvalg. Intet nyt. 

c. Aktivitetsudvalg. Irene. Intet nyt 

d. Etnisk Forum. Irene. Intet Nyt 

e. Kildemoseparkudvalget. Jens. Intet nyt 

f. Kirken. Anita. Anita gav en kort orientering om samarbejdet. 

11. Orientering fra kassereren om Landsbyrådets økonomiske status. Mette fortæller det er som det skal 

være. Vi rykker de sidste medlemmer – Mette, Jens og Irene 

Bilag: Aktuel status for regnskab 

a. Forbedring af publikumsfaciliteter, Gundsømagle Sø. Bevilget 100.000 (Kommunen). Brugt 

91.014+bænksæt. Der udestår at trykke opgaver til børn 

b. Integrationsaktiviteter 2025. Bevilget 17.500 (Kommunen) 

https://roskilde.socialkompas.dk/


c. Egne midler 

d. Medlemstal (fornyelse af kontingent).  

Rykker er udsendt 20.4 

12. Evt., herunder næste møde  

Næste møde:  Åbent møde i Kildemoseparken.  

Dagsorden: Har vi et emne der er godt til et åbent møde? Måske Sportsfest og Kildemoseparkfest?  

Hvad vil vi gerne gøre for at gøre os synlige? Og hvordan gør vi det? Synlighedsgruppen må gerne 

bidrage til dagsordenen.  

 

Venlig hilsen, Irene og Jens 


